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Notulen van de openbare raadsvergadering 
 
Datum:  donderdag 4 juli 2019 
Aanvang:  16.00 uur 
Eindtijd: 22.55 uur 
Locatie:  Raadszaal van het gemeentehuis van Huizen 
 

  
Aanwezig: 
 
Voorzitter en griffier 
• K.S. Heldoorn, voorzitter 
• J. Veenstra, raadsgriffier 
 
25 raadsleden: 
(fv=fractievoorzitter) 

 
• VVD-fractie: 

J.H. Prins (fv), J. Bartlema, S.H. van Klink, J.W. Meijerman, W.H. Holtslag, J. Ribberink  
 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
mw. M.K. Rebel (fv), J.B.R. Driessen,  
 

• CDA-fractie: 
R.H. Rebel  (fv), R. Woudsma 
 

• D66-fractie:  
mw. K. van Werven (fv), P. Lekkerkerker, B. Schröder  
 

• PvdA-fractie:  
S. van der Pas (fv), K. Gencer, mw. M.N. Leeuwin 
 

• GroenLinks-fractie: 
mw. K.S. Rienstra (fv), mw. M.J. van den Berge, mw. M.E. Lemmens (vanaf 16.30 uur) 
 

• Fractie Leefbaar Huizen: 
R.W. de Bruijn (fv), mw. F.F.H van der Kleij, F.E.R. Koning 
 

• ChristenUnie-fractie: 
W. Doorn (fv) vanaf 16.10 uur, mw. M. Terlouw 
  

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource (fv) 
 

 
Wethouders: 
R.G. Boom, G. Rebel, mw. M.L.C. Verbeek, M.W. Hoelscher 

 
 
Afwezig: 
mw. D.C. van Deutekom (CDA) L. Schaap  (Dorpsbelangen Huizen) 
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1. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de raadsvergadering om 16.00 uur en verzoekt om een moment stilte. 

 
Er is bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Van Deutekom (CDA) en de heer Schaap 
(Dorpsbelangen Huizen). Mevrouw Lemmens (GL) en de heer Doorn (CU) zullen later 
aanschuiven. 

 
2. Vaststelling jaarverslag en jaarrekening 2018 

De heer Schröder (D66) deelt mee dat de accountant in de jaarrekeningcommissie uitgebreid 
verslag heeft gedaan van zijn bevindingen over 2018. De commissie adviseert op basis van het 
gelezen accountantsverslag, het voornemen van de accountant om een goedkeurende verklaring 
af te geven en naar aanleiding van het overleg met de accountant om in te stemmen met de 
jaarrekening 2018 en met de conclusies dat de uitgaven uit de fractievergoeding over 2018 
conform artikel 9 van de verordening bekostigd zijn. De vertegenwoordigers van D66 en 
Dorpsbelangen Huizen verklaren daarnaast in de jaarrekeningcommissie om nadrukkelijk vinger 
aan de pols te houden wat betreft de interne beheersing en de rechtmatigheid. 
De nieuw geformuleerde speerpunten zijn: de risico analyse van het sociaal domein, de 
werkprocessen en ICT, de soft controls in de organisatie, prestatiecriteria bij subsidieverstrekking, 
ontwikkelen op het gebied van rechtmatigheidscontrole inclusief fraude risico analyse en het 
proces omtrent de inkoopfunctie. De accountant zal deze speerpunten meenemen in zijn controle 
over 2019. 

 
De heer Woudsma (CDA) spreekt zijn waardering uit voor het financieel beheer van de gemeente 
Huizen. Het CDA verleent decharge. 

 
De voorzitter constateert dat het voorstel is aangenomen. 

 
3. Beantwoording raadsvragen van mevrouw Van Werven (D66), mede namens de 

raadswerkgroep kunt en cultuur, over verlenging aanstelling regioconservator 
Wethouder Verbeek beantwoordt de vragen. 

 
1. Wat is het standpunt van uw college over de verlenging met een jaar (dus voor 2020) van de 
aanstelling van de regioconservator? 
Het regionale voorstel voor verlenging van de regioconservator met een jaar is geagendeerd voor 
het regionale portefeuillehoudersoverleg fysiek domein van 5 juli. Het college heeft ermee 
ingestemd om als standpunt van de gemeente Huizen in het portefeuillehoudersoverleg in te 
brengen dat wij de aanstelling van de regioconservator willen verlengen met een jaar onder 
voorbehoud van instemming door de raad. 

 
2. Als u verlenging van de aanstelling een goede zaak vindt, kunt u ons aangeven waarom wij 
hiervoor nog geen voorstel hebben mogen ontvangen, inclusief de dekking van de kosten? 
Het voorstel voor verlenging van een jaar hebben wij op 21 juni jl. van de regio ontvangen. Dit 
voorstel wordt op 5 juli besproken met de portefeuillehouders cultuur van de andere gemeenten in 
de Gooi en Vechtstreek. Pas daarna kunnen wij een voorstel aan uw raad doen (bij het aan de 
raad voorleggen van een te ontvangen begrotingswijziging van de Regiobegroting). 

 
3. We zijn op de hoogte van afspraken in het coalitieakkoord over de besteding van een positief 
(rekening)resultaat en mogelijkheden voor nieuw beleid, maar welke mogelijkheden voor dekking 
van de kosten stelt u voor er als er de bereidheid is bij de raad financiële medewerking te verlenen 
aan het realiseren van een verlengde aanstelling? 
Wij zullen voorstellen de kosten voor verlenging van een jaar ten laste te brengen van de reserve 
Kunst en Cultuur. Na evaluatie van de regioconservator besluiten de regiogemeenten over 
eventuele structurele financiering van deze functie. Hiervoor is op dit moment geen dekking. 
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Mevrouw Van Werven (D66) is verheugd dat het college voor nu bereid is om de regioconservator 
nog voor een jaar aan te stellen. Op een later tijdstip zal worden gesproken over hoe dit er voor de 
langere termijn uit zal zien. 

 
Mevrouw Terlouw (CU) vraagt wanneer de wethouder met het door haar genoemde voorstel komt. 

 
De heer Koning (Leefbaar Huizen) heeft begrepen dat de regioconservator binnen drie jaar 
geëvalueerd zou worden en hij vraagt waarom dit niet is gebeurd. Kan de wethouder toezeggen 
dat de evaluatie nu wel zal plaatsvinden? 

 
Wethouder Verbeek zegt dat er op 5 juli overleg zal zijn met de werkgroep CERT. De inschatting 
is dat er positief over het voorstel zal worden besloten en hierna zal de raad snel worden 
geïnformeerd. De evaluatie zal na de periode van een jaar geschieden en de raad zal hierin 
worden meegenomen. Het functioneren van de regioconservator heeft in ieder geval een positieve 
uitwerking gehad. 

 
4. Algemene beschouwingen over 
 
4.1 Meerjarenonderhoudsplanning 2019 t/m 2023 voor Infrastructuur en Rioolexploitatie 
 
4.2 Voorjaarsnota 2019 
 
4.3 Rapportage “Protocol Grote Projecten” 
 
4.4 Concept-begrotingsprogramma’s 2020 
 

Raad – eerste termijn 
 

De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) noemt de voorjaarsnota teleurstellend, omdat deze er zijns 
inziens überhaupt ligt vanwege het beleid van het vorige college. Het is duidelijk dat er geen geld 
meer is en Leefbaar Huizen zal dan ook geen aanvragen meer doen voor nieuw beleid. Wel zou 
de verlaging van de huur van de bibliotheek, waardoor een bedrag van 70.000 euro resteert, 
gebruikt kunnen worden voor kust en cultuur, maar het college kiest hier niet voor. 

 
De heer Rebel (CDA) vraagt of de heer De Bruijn niet zelf heeft ingestemd met de begrotingen in 
de afgelopen jaren. 

 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) zegt dat Leefbaar Huizen een onderbouwd voorstel heeft 
gedaan om de huur van de bibliotheek met 225.000 euro te verlagen. Dit voorstel kreeg geen 
meerderheid, maar de huur is wel met 70.000 euro verminderd. 
Voor het Huizer Museum is gesteld dat wordt gewacht totdat de Kunst- en Cultuurnota gereed is. 
Hiermee is slechts een bedrag van 32.000 euro gemoeid en het heeft geen zin om dit bedrag te 
bestemmen voor het museum. Daarom moet worden gekeken naar mogelijkheden voor het 
museum om zelf geld te genereren. Op een nieuwe locatie zou energieneutraal gebouwd kunnen 
worden. Er is geen geld beschikbaar, maar wellicht heeft de gemeente nog wel grond die voor een 
schappelijke prijs verpacht kan worden en met de opbrengst van het pand van het museum kan 
een nieuw museum worden gebouwd. Het college wordt gevraagd te kijken naar grond voor het 
museum. 
Leefbaar Huizen verzoekt om een toezegging van het college dat er een lijst wordt gemaakt van 
alle grote projecten die getoetst kunnen worden aan het conceptprotocol procedure en 
informatievoorziening voor grote projecten in de gemeente Huizen. 
In de concept-programmabegroting ontbreekt een visie op economisch beleid. Als het niet meer 
lukt om dit voor de huidige begroting toe te voegen, dan wordt het college verzocht dit voor 2021 
te doen. 
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Tot slot wordt gevraagd wanneer de bouwlocaties voor extra woningen bekend worden. 
 

Mevrouw Rienstra (GL) complimenteert de wethouder met het artikel in het Nieuwsblad van 
Huizen waarin in eenvoudige taal de financiële positie van de gemeente Huizen wordt toegelicht. 
Uit de meicirculaire blijkt een verlaging van de uitkeringen aan gemeenten waardoor Huizen al in 
2019 107.000 euro zou mislopen en dit bedrag kan nog verder oplopen. Aan de andere kant heeft 
Huizen een reservepositie van 103 miljoen euro. 70 miljoen euro hiervan zit in de algemene 
reserve die volgens de wethouder wordt benut om inkomsten te genereren. Het rendement is 2% 
per jaar, dus ongeveer 1,4 miljoen euro. In verband met de dalende rente zal dit bedrag nog lager 
worden. Het omgaan met de reserve zoals de wethouder voorstelt, is geen wettelijke verplichting 
maar een politieke keuze. Wat GL betreft, kan deze reserve ook deels worden ingezet voor 
investeringen op het gebied van cultuur. Deelt het college de mening dat de opbrengt van een 
investering breder uit te drukken is dan alleen in euro’s? Is de wethouder bereid de bredere 
opbrengsten mee te nemen bij de bepaling of een investering rendabel is? 
Representativiteit is een van de hindernissen bij participatie; een beperkte groep mensen die zijn 
stem laat horen. Vaak is deze groep middel tot hoog opgeleid, autochtoon en van middelbare 
leeftijd. Het betrekken van een bredere groep mensen maakt de participatie waardevoller. Deelt 
de wethouder deze visie? Als dit het geval is, wordt deze verzocht om met deze groep in gesprek 
te gaan om te horen wat er nodig is om deze te laten deelnemen aan participatie en de uitkomsten 
van de gesprekken met de raad te delen. 
Huizen wil volgens de stukken een moderne, innoverende gemeente zijn, een standpunt dat GL 
deelt. Daarom is het vreemd dat er nauwelijks iets moderns of innovatiefs wordt genoemd. Om 
een innoverende organisatie te worden, moet er regelmatige ruimte zijn om ideeën en kennis te 
delen en vragen te stellen, kortom om een open sfeer te creëren. Herkent de wethouder deze 
beschrijving en welke doelstellingen heeft het college voor ogen om hiertoe te komen? 

 
Mevrouw Van den Berge (GL) stelt dat niet iedereen de weg weet in het Sociaal Domein door de 
veelvoud van regels. Het uitgangspunt eigen kracht is mooi, maar zelfredzaamheid is niet voor 
iedereen weggelegd. Is het college op de hoogte van de campagne ‘Direct duidelijk’ die iets wil 
doen aan duidelijke communicatie door de overheid en is er bereidheid om zich hiervoor aan te 
melden? Kan het college toezeggen dat alle teksten die al zijn gepubliceerd, worden getoetst op 
toegankelijkheid? GL wil het functioneel analfabetisme aanpakken in samenwerking met de 
Gooise Praktijkschool die een avondschool organiseert waar leerlingen en oud-leerlingen extra 
ondersteuning krijgen bij het schrijven van sollicitatiebrieven, het invullen van formulieren en 
budgetteren. De gelden van het Europees Sociaal Fonds zijn stopgezet en het college wordt 
gevraagd in regionaal verband te bekijken of dit initiatief gecontinueerd kan worden. 
GL hecht veel waarde aan inzet op preventie en bewustwording door middel van gedegen 
voorlichting. In dit kader wordt gezamenlijk met de CU de motie voor de kinderburgemeester 
ingediend. Met betrekking tot de jeugd wordt het college gevraagd om met GAD te communiceren 
om gescheiden PMD-inzameling op scholen mogelijk te maken. Uit de praktijk blijkt dat mensen 
nog niet goed op de hoogte zijn van hoe afval moet worden gescheiden. Een informatieve 
bijeenkomst zou een nuttige aanvulling kunnen zijn voor de Huizer inwoners. Kan het college GAD 
vragen naar de resultaten van PMD-scheiding en verzoeken om concrete acties om het 
scheidingsgedrag te vergroten? 
Kunst en cultuur bevorderen de sociale cohesie en creativiteit. GL is voorstander van een 
versterkt Huizer Museum. Deelt de wethouder de opvatting dat in de visie voor het toerisme een 
directe link behoort te liggen naar een versterkt Huizer Museum? 

 
De heer Rebel (CDA) stelt dat bij de voorjaarsnota in het bijzonder naar 2020 wordt gekeken. 
De kosten voor de zorg nemen al jaren toe en Huizen kan zich gelukkig prijzen met een flinke 
reserve in het Sociaal Domein waarin tegenvallers opgevangen kunnen worden. Helaas is de zorg 
ook een sector geworden waarin bedrijven actief zijn die exorbitante winsten maken sinds de 
marktwerking in 2016. CDA vraagt het college om hier aandacht aan te besteden. Ook wordt 
aandacht gevraagd voor de effectiviteit van allerlei behandelingen in de zorg. Met de regio wordt 
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gekeken naar het zelf uitvoeren van het doelgroepenvervoer. Belangrijk hierbij is dat de transitie 
financieel onderbouwd moet worden. De verwachting is dat het inbesteden financieel neutraal kan 
en het CDA wacht de voorstellen hiervoor af. 
Naast veiligheid in Huizen en omgeving wordt digitale veiligheid steeds meer een issue. 
Voorlichting in dezen is hierbij belangrijk. 
Het verenigingsleven is een onmisbare schakel in de sociale infrastructuur van de gemeente. 
Ondersteuning vanuit de gemeente is daarom ook gerechtvaardigd. De toenemende regelgeving 
voor de verenigingen wordt veroorzaakt door de positie van de overheid, maar hierdoor zijn meer 
vrijwilligers nodig die moeilijk zijn te vinden. 
Vitale centra zijn ook belangrijk voor de sociale infrastructuur, omdat mensen elkaar hier 
ontmoeten. De effecten van de digitalisering zijn merkbaar door faillissementen en winkels die 
leeg komen te staan. Met onder andere de stadsmanager kunnen ontwikkelingen in gang worden 
gezet zoals het gebruik van het Oude Raadhuisplein op zaterdag. Voor de haven en de kust zijn 
nog genoeg ontwikkelingen mogelijk en daarom was het goed om te horen dat de insprekers bij 
de Kustvisie graag meer activiteiten zagen op het strand. Ook de nieuwe Cultuurnota kan 
bijdragen aan meer levendigheid en verbinding. 
Afgelopen week is het klimaatakkoord gepresenteerd. Belangrijk hierin is de energietransitie die 
nog decennia zal gaan duren. Draagvlak hiervoor is dan ook een basisvoorwaarde om deze te 
doen slagen. Essentieel hierbij zijn een haalbaar en betaalbaar plan met concrete maatregelen. In 
Huizen is op dit moment de overheersende gedachte om over te stappen op de elektrische 
warmtepomp waarbij het gasnetwerk in een keer wordt afgeschreven. Deze aanpak moet worden 
gecombineerd met een forse isolatieopgave, opdat de woningen voldoende verwarmd kunnen 
worden. Deze methode brengt hoge kosten met zich mee en de elektrisch warmtepomp werkt nog 
niet altijd optimaal. Een hybride warmtepomp leidt tot een halvering van het aardgasverbruik en 
via doorontwikkeling wordt het verbruik vanzelf nog minder. Isolatie kan plaatsvinden als 
bewoners dit wensen, het gas kan worden vervangen door biogas en uiteindelijk door waterstof. 
Dit wordt ter overweging meegegeven aan het college. 
De ambities van Huizen reiken verder dat het budget en daarom wordt met de coalitie een 
amendement ingediend om het resultaat van de rekening 2018 dat wordt gestort in de 
egalisatiereserve, te oormerken voor de uitwerking van het collegeprogramma. 
In 2014 is een fonds opgericht waaruit vrijwilligers een bijdrage kunnen ontvangen ter vergoeding 
van kosten voor historisch onderzoek. Om het fonds aantrekkelijk te maken, is het voorstel om 
een tegemoetkoming in de drukkosten onderdeel uit te laten maken van de regeling waardoor 
publicaties interessant worden. Hierbij is vanzelfsprekend van belang dat opbrengsten hiervan niet 
bij particulieren terechtkomen. Namens de VVD, D66, PvdA, Dorpsbelangen Huizen en GL wordt 
daarom een motie (M1) ingediend: Aanpassen regeling Fonds historisch onderzoek. 

 
De heer Van der Pas (PvdA) zou graag zien dat met betrekking tot de kust op korte termijn een 
aantal zaken gerealiseerd zou kunnen worden. 
Sinds 2017 krijgen alle gemeenten in Nederland structureel Klijnsmagelden ten behoeve van 
kinderen. Onderzoek heeft uitgewezen dat verschillende gemeenten dit geld voor andere doelen 
aanwenden. In Huizen is afgesproken dat dit geld wordt gebruikt voor de bestrijding van armoede 
onder kinderen door zorg in natura te bieden. Naar verwachting is binnenkort het platform ten 
behoeve van het kindarrangement beschikbaar. De PvdA wacht dit met smart af. 
De PvdA ziet graag dat de Havenstraat zowel voor inwoners als voor toeristen een interessante 
verbinding wordt van de haven naar het Oude Dorp. De meerwaarde van een supermarkt op deze 
locatie wordt niet gezien. Wel zou er plaats kunnen zijn voor toeristische en culturele activiteiten. 
De werkgroep Kunst en Cultuur uit de gemeenteraad komt op korte termijn met een Cultuurnota. 
Het zou goed zijn als er geld beschikbaar is om een deel van de ideeën voortvarend op te pakken. 
Ondermijnende criminaliteit was tot voor kort een wat onderkend probleem, maar vindt wel 
degelijk plaats in Huizen. Recent heeft de gemeenteraad ingestemd met uitbreiding van het 
instrumentarium voor de burgemeester om dit beter te kunnen aanpakken. 
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De politie besteedt minder tijd aan bepaalde toezicht- en handhavingstaken. Daarom is het 
belangrijk dat goed wordt gekeken naar de taken van de BOA’s en de samenwerking met de 
politie. 
Ook burgers kunnen een bijdrage leveren aan de veiligheid, bijvoorbeeld in de vorm van een 
Whatsappgroep buurtpreventie. 
Er moet blijvend aandacht worden gevraagd voor betaalbaar wonen en doorstroming. Daarnaast 
is het belangrijk dat bewoners worden betrokken bij hun woonomgeving. 
Statushouders en gezinsmigranten moeten in het kader van integratie zo spoedig mogelijk de 
Nederlandse taal beheersen. De PvdA heeft twee suggesties. Een taalmaatje dat zich voor een 
langere periode verbindt aan een statushouder of gezinsmigrant waardoor in het een-op-een 
contact de taal wordt geoefend. Ten tweede wordt gevraagd de mogelijkheid te onderzoeken of 
gezinsmigranten met kinderen die gebruikmaken van vroegschoolse educatie tegelijkertijd met 
hun kinderen taalonderwijs aangeboden kunnen krijgen. 
Met betrekking tot het Democratiefestival dat eind augustus plaatsvindt, wordt het college 
gevraagd na te denken over een lokale versie hiervan voor de inwoners van Huizen. 
Het is belangrijk om inwoners uit te leggen waar reserves voor dienen en welke 
keuzemogelijkheden er zijn. 
De openeinderegeling in het Sociaal Domein betekent dat iedereen die ondersteuning nodig heeft, 
deze kan krijgen. Hiermee wordt geïnvesteerd in de sociale basis en in preventie om zwaardere 
zorg te voorkomen. 
In een recente notitie van de wethouder Financiën stond dat Huizen het goed voor elkaar heeft 
dankzij het financieel degelijke beleid. Inwoners verwachten echter ook veel ambitie en creativiteit 
van het college, zodat de volgende generatie in een vitaal en bruisend Huizen kan wonen. 

 
De heer Van Klink (VVD) vergelijkt het beleid van de gemeente met het succes van een Formule 
1-coureur. 
Er zijn hoge ambities. De afgelopen jaren is veel geïnvesteerd in het formuleren van beleid en het 
opstellen van ambitieuze doelen en het is nu tijd om tot actie over te gaan en om inwoners hier 
iets van te laten merken. In het Sociaal Domein is de kostenontwikkeling verontrustend, met name 
op het terrein van jeugdzorg. De VVD heeft vertrouwen in het beleidsplan 2019-2022 en gelooft in 
investeren in de preventieve voorkant. Het college wordt desalniettemin opgeroepen om kritisch te 
zijn op de te nemen maatregelen en alles in het werk te stellen om de kosten in de hand te 
houden. Het advies van de accountant om frequent te rapporteren over feitelijke ontwikkelingen 
en de te verwachte ontwikkelingen wordt gedeeld. De bedrijfsvoering in het Sociaal Domein dient 
strak te worden gehouden. 
De VVD wil onderzoeken of voor de realisatie van projecten uit de Kustvisie eventueel de reserves 
aangesproken kunnen worden. 
Kunst en cultuur stimuleert de creativiteit, zorgt voor samenhang en geeft identiteit. De VVD ziet 
graag dat het Huizer Havenconcert volgend jaar weer plaatsvindt. Samen met het CDA, PvdA en 
D66 wordt hiervoor een motie ingediend. 
De begroting is sluitend gekregen, maar alleen met inzet van de schommelreserve. Communicatie 
naar de bewoners hierover is heel belangrijk. 
Veiligheidscijfers verbeteren, maar het veiligheidsgevoel nog niet en er moet worden bekeken hoe 
dit kan worden vergroot. Wellicht kunnen de buurtpreventieverenigingen uitgebouwd worden. 
Creatief investeren kan ook in de vorm van synergie tussen verschillende plannen voor 
verschillende beleidsonderwerpen. Is de meerjarenonderhoudsplanning afgestemd met de ideeën 
uit het verkeerscirculatieplan? 
In Huizen moeten alle kinderen naar school kunnen in duurzame gebouwen met een gezond 
binnenklimaat. Bij de uitvoering van plannen hiervoor zijn al meermaals financiële tegenvallers 
geweest en de wethouder wordt opgeroepen om realistisch te begroten en prudent om te gaan 
met het geld van de Huizer belastingbetaler. Kan de wethouder toezeggen dat de kosten van de 
verduurzaming van scholen niet nog verder zullen oplopen? 
De VVD hecht veel waarde aan het behoud, en waar nodig herstel van de fraaie laanstructuur van 
de toegangswegen naar het dorp. 
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Welke maatregelen worden genomen om ondermijning te voorkomen? 
Bij het op orde krijgen van de interne beheersing wordt groot belang gehecht aan de 
cultuurcomponent. 
Hoe staat het met de ambtelijke cultuur en welke maatregelen zijn er concreet genomen naar 
aanleiding van de grote integriteitskwestie? 
Voor de verbetering van de dekking van het glasvezelnet wordt samen met het CDA, D66, PvdA 
en Dorpsbelangen Huizen een motie ingediend. 
Na jarenlang onderhandelen, lijkt er schot te zitten in de herbestemming van de Silverdome ten 
behoeve van huisvesting voor jongeren en vrijesectorwoningen. 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de acquisitieambtenaar? 

 
De heer Doorn (CU) heeft de heer Van Klink de Kustvisie horen noemen in relatie tot het 
aanspreken van de reserves. De heer Rebel heeft namens de coalitie een motie ingediend om het 
hele resultaat te bestemmen voor het uitvoeren van het coalitieakkoord. Is dit wat de VVD bedoelt 
met het aanspreken van de reserves? 

 
De heer Van Klink (VVD) bedoelt reserves die tegen 0% rente zijn weggezet en die opgenomen 
kunnen worden zonder dat wordt getornd aan de dekking. De VVD verzoekt om te onderzoeken 
om hoeveel geld dit gaat en of er een mogelijkheid is om dit op te nemen en in te zetten voor de 
deelprojecten van de Kustvisie waarvan de Huizer inwoners veel profijt zullen hebben. 

 
Mevrouw Van Werven (D66) sluit zich aan bij deze laatste vraag. 
Hoewel het resultaat positief is, is het de verwachting dat er de komende jaren fors minder geld uit 
het gemeentefonds van het Rijk komt. Dit betekent dat bij ongewijzigd beleid de structurele 
uitgaven en inkomsten voor de komende jaren niet meer in evenwicht zijn. Het is belangrijk dat 
alle fracties bij hun partijen in Den Haag blijven aangeven dat er problemen zullen ontstaan, met 
name met betrekking tot de jeugdzorg en de Wmo-voorzieningen. 
Het is goed dat er veel is gedaan op het gebied van het Sociaal Domein waarbij nog meer wordt 
ingezet op preventie en hulpverlening en waarbij wordt uitgegaan van de zelfredzaamheid, maar 
waar nodig kunnen kwetsbare inwoners ook rekenen op het gemeentelijk vangnet. De 
kindregeling is ontwikkeld voor kinderen die opgroeien in armoede. 
Er is een actieplan jeugdwerkloosheid met als doel binnen vier jaar 254 jongeren aan het werk te 
helpen. Mensen met een achterstand op de arbeidsmarkt hebben nog steeds grote moeite om 
een passende baan te vinden. Het is belangrijk dat het college er werk van maakt ook hen aan de 
slag te krijgen. 
Het Erfgooierscollege is begonnen met de bouw van een energieneutrale school en waarschijnlijk 
zal ook de Maria Montessorischool nog dit jaar starten. De nieuwe aanbieders voor 
volwasseneneducatie hebben zoveel inwoners kunnen bereiken dat het budget voor 2019 al op is. 
Het blijft wel belangrijk dat mensen die behoefte hebben aan scholing nog steeds worden 
geholpen. 
Het vergroten van de veiligheid en het veiligheidsgevoel is een duidelijke ambitie van het college. 
Er zijn meer BOA’s op straat en er is meer communicatie met inwoners. De aangiftebereidheid in 
Huizen is hoger dan het landelijk gemiddelde, maar bewoners moeten wel het gevoel hebben dat 
er iets gebeurt met hun aangifte. 
Inmiddels ligt er een mooie Kustvisie. In de komende periode zal een keuze gemaakt moeten 
worden voor wat als eerste gerealiseerd zal worden. 
Ook worden er stappen gezet op het gebied van duurzaamheid en de energietransitie. 
Participatie staat hoog op de agenda van het college en in het afgelopen jaar zijn de inwoners van 
Huizen dan ook nauw betrokken geweest bij het nadenken over het Sociaal Domein beleidsplan, 
de Kustvisie, de mobiliteit en bijvoorbeeld over hoe het Bad Vilbelpark gerenoveerd zou moeten 
worden. 
Mede op verzoek van de raad is haast gemaakt met de aanpak van de bestrijding van de overlast 
van de invasieve exoten en de eerste tekenen zijn positief. 
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Voor de langere termijn moet er over nagedacht worden wat met het toerisme bereikt dient te 
worden en hoe dit zal worden gerealiseerd. 
Huizen heeft een geschiedenis van erfgooiers- tot vissersdorp naar kaasventers en bouwers en 
de vraag is wat de volgende stap is. Een toeristische trekpleister vergt maatregelen die geld 
kosten. 

 
De heer Doorn (CU) constateert dat het eigenlijk redelijk rustig is geweest de afgelopen periode 
en zolang er nog geen duidelijkheid is, ontstaat er allerlei ruis. 
Het perspectief in de voorjaarsnota is niet positief. De begroting wordt in evenwicht gehouden 
door de inzet van reserves. Door de uitdaging binnen het Sociaal Domein en door de systematiek 
van de openeinderegeling lopen de kosten op. De CU steunt het voorstel om de mogelijkheid voor 
de inzet van reserves te onderzoeken, omdat de uitdagingen en ambities van Huizen hierom 
vragen. 
Mede namens GL wordt het voorstel neergelegd om een kinderburgemeester te werven. In 
voorbereiding hierop kwam burgerparticipatie aan de orde. Het bleek dat het college in het eerste 
kwartaal 2019 een bijeenkomst met de raadsleden zou organiseren. Deze afspraak is nog niet 
gemaakt en op deze manier komt er geen plan om met burgerparticipatie aan de slag te gaan. Het 
college wordt daarom verzocht om zo spoedig mogelijk na het reces een bijeenkomst te 
organiseren. Het resultaat van dit overleg zou verwerkt kunnen worden in het voorstel over 
participatie dat begin 2020 aan de raad zal worden voorgelegd. 
Met betrekking tot het mobiliteitsplan vat de heer Doorn samen dat er goede fietsverbindingen 
nodig zijn voor zowel werk als voor de toeristische positie van Huizen. De elektrische fiets komt 
dan in beeld als alternatief voor de auto of het ov. Hierdoor zijn goede overstappunten nodig voor 
de auto en de fiets of het ov en de fiets. Voor elektrische fietsen ontbreken dit soort punten veelal. 
Mede namens GL, en Dorpsbelangen Huizen wordt een motie (M4) ingediend om hiermee aan de 
slag te gaan. 
Op 12 juni 2019 is door de provincie Noord-Holland door GL, VVD, D66 en de PvdA een 
coalitieakkoord gesloten. Om het akkoord te dekken, laat men in 2020 onder andere uit de reserve 
ontwikkelen provinciale infrastructuur ov risico reservering HOV het Gooi 9,5 miljoen euro 
vrijvallen. Zijn de betrokken besturen hiervan op de hoogte gebracht door de provincie en wat 
betekent het om continu een groter risico bij de gemeente te leggen? 
Bij het Sociaal Domein gaat het om de mensen en om het voorkomen van zo veel mogelijk leed. 
Het komt daarom aan op preventie en vroegsignalering. Is dit de preventie en de laagdrempelige 
voorziening waarom de CU de afgelopen jaren heeft gevraagd? Er komt nog een 
communicatieplan en de vraag wanneer dit er zal zijn. Een voorstel van de CU is om per direct te 
starten met voorlichten en hiervoor de Omrooper te gebruiken en hiertoe zal een motie (M5) 
worden ingediend. 
De tijd om nog naar elkaar om te zien en echt te luisteren is voor de CU een belangrijk punt. 
In 2020 wordt een nieuw Milieubeleidsprogramma vastgesteld met de focus op energietransitie en 
een circulaire economie. Voor de CU geldt dat er goed voor elkaar en voor de toekomst wordt 
gezorgd. De CU zal volgende week een voorstel voor de circulaire economie indienen en hierbij is 
relevant dat het milieubeleidsprogramma voldoende aansluiting heeft bij wat regionaal wordt 
gedaan. Het is voorstelbaar dat het college het warmteplan en het milieuprogramma aan elkaar 
zal verbinden. De CU heeft al vaker de aquathermie benoemd en verwacht dat deze een serieuze 
plek zal krijgen. 

 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) stelt dat de gemeente Huizen over grote reserves 
beschikt. Toch moet het college de vinger aan de pols houden, omdat de tegoeden drastisch zijn 
geslonken. De inwoners van Huizen missen nog altijd een flink bedrag waarvoor geen diensten 
zijn uitgevoerd door een fraudezaak die niet wordt benoemd terwijl het zeer wenselijk is dat het 
ontbrekende bedrag op korte termijn boven water komt. Dorpsbelangen Huizen heeft voorgesteld 
om een onafhankelijke controller aan te stellen. 
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Dorpsbelangen Huizen is altijd een groot voorstander geweest van het omvormen van kantoren 
op de Huizermaatweg. Ook winkels en bedrijven omvormen, is een station te ver omdat Huizen 
geen slaapdorp moet worden. 
De term stadsmanager in een dorp als Huizen stuit Dorpsbelangen Huizen tegen de borst. Een 
voorstel is om deze “dorpsregelaar” te noemen. 
Bij de begroting in 2018 heeft het college aan Dorpsbelangen Huizen toegezegd dat de 
ophaalbrug van de aanloophaven hersteld en geschilderd zou worden en dit is gedaan en hiervoor 
verdient de wethouder een compliment. Ook heeft de volkstuindersvereniging Huizen weer een 
prachtig onderkomen. Het volkstuinencomplex dat een oase van rust is, moet worden gekoesterd. 
Het ontbreken van een station in Huizen blijft een groot gemis. Het ov vindt uitsluitend met de bus 
plaats wat een uitzonderlijke situatie is voor een dorp met de omvang van Huizen. Wanneer komt 
de Lightrail met Almere en Utrecht? 
In het Oude Dorp is er een gebrek aan fietsenstallingen, met name bij de zaterdagmarkt. 
Voorgesteld is parkeerfietsvakken te maken, maar waar zijn deze te realiseren? In de Kustvisie is 
geopperd om een fietsbrug bij de Oude Haven aan te leggen. Dit is een dure oplossing voor een 
probleem dat niet bestaat. In ieder geval niet voor de toeristen die zo lang mogelijk in Huizen 
zouden moeten blijven. De Zuiderzeeroute in Huizen zou moeten gaat over de Zuiderzee naar het 
Oude Dorp. Dorpsbelangen Huizen pleit ervoor dat de wethouder zich voor dit traject van de 
Zuiderzeeroute door Huizen wil inzetten. Voor toeristen zou het ideaal zijn als de fietsen in Huizen 
opgeladen kunnen worden. In het Nautisch Kwartier is al een aantal plekken geplaatst, maar extra 
plekken in de openbare ruimte zouden een welkome aanvulling zijn. Een motie hiervoor namens 
de CU wordt mede door Dorpsbelangen Huizen ingediend. 
Een van de opties voor de upgrade van het hotel Nieuwpoort is een luxe hotel en meer kamers. 
Kan de wethouder hierop ingaan? Dorpsbelangen Huizen is er geen voorstander van om in de 
nabijheid van dit hotel een trekkerscamping te realiseren. 

 
De heer Driessen (Dorpsbelangen Huizen) ziet in de toenemende participatie een risico dat direct 
omwonenden de discussie gaan beïnvloeden en dat inwoners die niet direct van zich laten horen 
niet de juiste aandacht krijgen. Vooraf dienen de kaders duidelijk te zijn en dan met name de 
financiële mogelijkheden. 
In het Sociaal Domein lopen de kosten op door vroegsignalering en preventie. Dorpsbelangen 
Huizen is er vooralsnog niet van overtuigd dat de kosten voor de baten uit gaan. 
Ook zal Huizen worden geconfronteerd met de oplopende bouwkosten. In relatie hiermee is het 
de vraag hoe het college met de onderhoudsbegroting omgaat. 
Voor de Kustvisie en het mobiliteitsplan zullen de kosten in de miljoenen lopen. Hiertegen afgezet 
is het jammer dat er in Huizen geen geld is voor hangende bloembakken. 
Vorig jaar is besloten om een begin te maken met de invasieve exoten. Dorpsbelangen Huizen is 
voorstander van milieuvriendelijke methodes om dit te doen. Ook de eikenprocessierups rukt op. 
Zijn er in Huizen al wijken waar deze voorkomt? Vroegtijdige bestrijding en het stimuleren van 
natuurlijke vijanden is belangrijk. Bij de keuze van nieuwe bomen wordt voorgesteld om geen 
eiken meer te planten. 

 
De heer Bource (SGP) stelt dat de SGP staat voor het bevorderen van de zondagsrust en voor 
lage lasten, goede voorzieningen, duurzaamheid en rentmeesterschap. In de Kustvisie zou 
daarom aandacht moeten zijn voor energieopwekking. 
De SGP staat ook voor normen en waarden en voor zwakkeren. Er moet ruimte zijn voor 
ondernemers zodat bedrijventerreinen beschikbaar blijven voor groeiende ondernemingen, maar 
ook voor starters. 
Veiligheid is een belangrijke taak die serieus genomen moet worden en hiertoe geeft de heer 
Bource een rondje ‘gluren bij de buren’. In Zwijndrecht is gekozen voor het actief voorkomen van 
het aantal auto-inbraken en diefstallen. De politie stelt hiervoor een aantal zogenaamde 
chemische SDNA-autokits gratis ter beschikking aan inwoners bij wie in de auto is ingebroken of 
van wie de auto is gestolen. Hiermee kunnen bezitters hun waardevolle zaken met onzichtbare 
markeringen coderen zodat ze direct gekoppeld kunnen worden aan de rechtmatige eigenaar. 
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Soortgelijke projecten hebben in Sliedrecht geleid tot een sterke daling van het aantal 
autodiefstallen en inbraken. Is het college bereid om deze mogelijkheid onder de aandacht bij de 
inwoners van Huizen te brengen en deze met korting ter beschikking te stellen? 
In Hardenberg wordt geprobeerd mensen zelf tot de conclusie te laten komen om zich fitter te 
laten voelen. Vitaal Vechtdal geeft inwoners een positief duwtje in de rug om een gezonde keuze 
te kunnen maken en het stimuleert samenwerking en vernieuwing in de zorgketen. Door een 
goede samenwerking kunnen de kosten omlaag. Kan het college bekijken of een dergelijk initiatief 
ook voor Huizen kansen biedt? 
In Woerden staat het vierde Thuishuis, opgezet door een vrijwilligersorganisatie die zich inzet om 
eenzaamheid onder ouderen te voorkomen en te verminderen. Dit is een goed alternatief voor de 
bestaande en reguliere zorg- en dienstverlening aan kwetsbare burgers en het past perfect binnen 
de Wmo. De SGP neemt in het najaar het initiatief om het draagvlak hiervoor in Huizen te 
onderzoeken. 
Buurauto is een initiatief in Amersfoort waar de auto wordt gedeeld met bekenden, een initiatief 
om laagdrempelig elektrisch autodelen in de wijk mogelijk te maken. Hierdoor is er minder 
parkeerruimte nodig, er wordt alleen betaald voor het gebruik en het is goed voor het milieu. Kan 
het college kijken naar de mogelijkheden om elektrische deelauto’s actief in de wijk mogelijk te 
maken? 
Door gebruik te maken van riothermie worden in Goes zestig nieuwe appartementen aan het 
Hollandiaplein verwarmd. In een speciale, in de wijk aangelegd wijk zit een warmtewisselaar die 
de warmte uit het water transporteert naar een waterpomp in de energiecentrale van het 
appartementencomplex. Europese subsidies hebben dit mede mogelijk gemaakt. Kan het college 
hier ook voor Huizen naar kijken? 

 
De voorzitter schorst de vergadering voor een buffet. 

 
De voorzitter heropent de vergadering en geeft het woord aan wethouder Boom voor de 
beantwoording. 

 
College 

 
Wethouder Boom stelt dat er nog niet is aangegeven dat er behoefte is aan een bepaalde locatie 
voor het museum. 

 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) zegt dat er geld is gevraagd om een nieuw museum neer te 
zetten. 

 
Wethouder Boom heeft geen concreet verzoek gehad om een bepaald stuk grond voor het 
museum ter beschikking te stellen. 
De raad kan alle grote projecten die voldoen aan de regels aan de door de heer De Bruijn 
gevraagde lijst toevoegen. Het kost wel veel ambtelijke capaciteit om steeds de actuele stand van 
zaken van alle projecten bij te werken. 

 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) heeft daarom aan het college gevraagd om aan te geven 
welke projecten het belangrijk vindt. Als de raad de lijst maakt, moet deze worden gevolgd. 

 
De heer Boom wijst erop dat het de lijst van de raad is. 
De Kustvisie is met heel veel participatie tot stand gebracht. Op dit moment is hij in gesprek met 
drie Huizer ondernemers over het realiseren van zeer laaghangend fruit uit de Kustvisie wat 
wellicht zou kunnen leiden tot meer activiteit op het strand. 
Er is niet meer bekend dan dat er overleg is tussen de eigenaar en een aantal ontwikkelaars over 
de Havenstraat. 
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De meerjarenonderhoudsplanning is niet afgestemd met het mobiliteitsplan. Dit plan is nog niet 
vastgesteld en op het moment dat dit wel gebeurt, moet het onderhoud hierin geïntegreerd 
worden. Hij heeft er in de commissie op gewezen dat dit wel extra geld zal gaan kosten. 
Vanuit de projectorganisatie HOV komt het signaal dat er voldoende geld is om de plannen die 
gezamenlijk worden ontwikkeld, tot stand te brengen. 
Voor de railverbinding is een succesvolle lobby gevoerd en de as Utrecht-Amersfoort en Utrecht-
Almere is opgenomen in de collegeakkoorden van Noord-Holland en Utrecht. Het college zal zich 
ervoor inspannen dat dit onderwerp op de agenda’s blijft staan. 

 
Mevrouw Prins (VVD) vraagt of de wethouder weet wat de volgende stap voor de succesvolle 
lobby is. 

 
Wethouder Boom zegt dat de noodzaak van de verbinding blijvend onder de aandacht van de 
provincie en de MRA gebracht zal worden. De provincie zal dit naar rijksniveau brengen waar 
wordt onderhandeld over beschikbaar budget. 

 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) vraagt of Huizen nog steeds de afgesproken bijdrage 
moet leveren. 

 
Wethouder Boom antwoordt dat de afspraak blijft bestaan. Het is zijn taak om ervoor te zorgen dat 
Huizen optimaal gebruik maakt van de mogelijkheden die worden gecreëerd vanwege het feit dat 
door de HOV wat infrastructuur aangepast zal moeten worden. 

 
De heer Doorn (CU) denkt dat behalve een bijdrage van het Rijk ook een bijdrage van de regio 
wordt verwacht. Hij vraagt in hoeverre de wethouder hierover met de regio in gesprek is. 

 
Wethouder Boom zegt dat de regio Gooi en Vechtstreek deel uitmaakt van de metropoolregio 
Amsterdam. In de metropoolregio wordt voorgeschakeld op het feit dat er ook zelf geïnvesteerd 
zal moeten worden en dat de noodzaak van de verbinding geïllustreerd zal moeten worden door 
bedrijvigheid en woningbouw. In de regio Gooi en Vechtstreek is nog niet gesproken over een 
financiële bijdrage die aan een dergelijk project moet worden geleverd, omdat het over 
langetermijnplanning gaat. 
Het gaat niet om extra fietsparkeervakken, maar over het structureren van het huidige 
fietsparkeren. 
Wat betreft hotel Nieuwpoort hoopt de wethouder volgende week met een projectontwikkelaar te 
overleggen over behoud van hoogwaardige hotelcapaciteit voor Huizen, instemming van de 
bewoners en andere elementen die als uitgangspunten fungeren. Hij zal de uitkomst van het 
gesprek delen in de commissie. 

 
Wethouder Rebel bevestigt dat er een visie op het economisch beleid komt, maar deze wordt 
meegenomen in de Omgevingsvisie. 
Hij is hard bezig met de bouwlocaties voor de extra woningen en de verwachting is dat er snel na 
het reces meer informatie zal zijn. 
De reserves kunnen vanzelfsprekend voor andere doeleinden worden ingezet. De rente-
inkomsten zijn echter voor een deel nodig om de begroting sluitend te krijgen. 
Vanmorgen heeft de wethouder een regio-overleg gehad waarin aan de regiogemeenten werd 
voorgesteld om afvalscheiding op scholen mogelijk te maken. Er is mee ingestemd om de GAD 
een rol te laten spelen bij het gescheiden ophalen van afval. Bij de scholen schijnt hier ook veel 
animo voor te zijn. De komende jaren zullen educatieprogramma’s op de basisscholen worden 
aangeboden. Op grond van de Mededingingswet is het wel noodzakelijk dat de gemeenteraad 
hierover een besluit neemt. Vanuit de Rotary Club loopt een initiatief om op dezelfde manier 
afvalscheiding op scholen mogelijk te maken. De GAD doet van alles aan om bewustzijn te 
creëren voor afvalscheiding om een percentage van 75% te bereiken. 
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De PvdA heeft gevraagd waarom de reserves worden aangehouden. De wethouder nodigt 
raadsleden uit om een afspraak te maken met de afdeling Financiën om dit nogmaals uit te 
leggen. 
Voor de functie van acquisitieambtenaar zijn 15 brieven binnengekomen op basis waarvan 4 
kandidaten volgende week voor een gesprek uitgenodigd zullen worden. Volgens planning vindt 
een vervolggesprek met 1 of 2 kandidaten de week erop plaats, zodat in principe nog deze maand 
tot aanstelling kan worden overgegaan. 
Uit de tegen de op dit moment 0% uitstaande middelen zullen de komende tijd forse betalingen 
gedaan moeten worden zoals de financiering van het Erfgooierscollege, en de Maria 
Montessorischool, naast de bestedingen uit de uitvoering van overige begrote uitgaven. De rest 
van de middelen staat uit tegen een rente die hard nodig is. Tegenover investeringen staan altijd 
structureel terugkerende lasten die structureel gedekt moeten worden. 

 
De heer Van der Pas (PvdA) vraagt of het klopt dat er reserves zijn die wettelijk gezien niet 
uitgezet mogen worden tegen rente. 

 
Wethouder Rebel legt uit dat reserves niet alleen uit geld bestaan, maar ook gebouwen en het 
wagenpark vormen hier onderdeel van. Voor de overige middelen geldt dat zo veel mogelijk wordt 
geprobeerd deze met rente weg te zetten. De renteopbrengsten zijn nodig voor het sluitend 
krijgen van de begroting. Aan een aantal reserves moet de rente toegevoegd worden. 

 
De heer Van der Pas (PvdA) meent dat dit geen rente is. De reserves worden aangevuld met geld 
uit de bedrijfsvoering. 

 
Wethouder Rebel zegt dat aan de vrij aanwendbare reserves vanuit de resultaatbesteding rente 
wordt toegevoegd. Hij erkent dat dit een politieke keuze is. 

 
De heer Doorn (CU) vraagt of de wethouder positief staat tegenover het eventueel bestemmen 
van reserves. 

 
De heer Van Klink (VVD) vraagt of het een politieke keuze is om een investering te doen waardoor 
de 2% rente wordt misgelopen. 

 
Wethouder Rebel stelt naar aanleiding van de vraag van de heer Doorn voor om een notitie op te 
stellen die kan worden behandeld in de commissie ABM. Hierin kan de vraag van de heer Van 
Klink worden meegenomen. 
Hij wil de mogelijkheid opnieuw nagaan om elektrische deelauto’s te stimuleren. 

 
Mevrouw Rienstra (GL) zegt dat er op dit moment twee elektrische deelauto’s zijn. Zij meent dat 
de heer Bource heeft voorgesteld om het op wijkniveau te organiseren. 

 
De heer Bource (SGP) bevestigt dit. 

 
Wethouder Rebel zal zeker onderzoeken of deze mogelijkheid kansrijk is. 
Alle mogelijkheden voor nieuwe warmtevoorzieningen zullen worden betrokken. Hieronder vallen 
ook zaken als aquathermie, riothermie en geothermie. Het uitgangspunt is dat het haalbaar en 
betaalbaar moet zijn. In de commissievergadering van september zal een startnotitie liggen waarin 
de raad heel concreet in het proces wordt meegenomen. 
Het amendement (A1) van het CDA, mede namens VVD, D66 en de PvdA, over het oormerken 
van het rekeningenresultaat 2018, wordt ondersteund door het college. Wel benadrukt de 
wethouder dat de stand van de egalisatiereserve een momentopname is. Bij de behandeling van 
de begroting 2020 kan het zijn dat op basis van een ongunstige septembercirculaire de vrije 
ruimte binnen de egalisatiereserve naar beneden bijgesteld moet worden, wat betekent dat de 
oormerking ook verlaagd zal moeten worden. 
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De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) zegt dat als het voorstel wordt aangenomen, er nu een 
bedrag van ruim 2 miljoen euro geoormerkt. Kan dit gewoon worden verlaagd? 

 
Wethouder Rebel zegt dat dit de maximale stand is waarmee het rekeningresultaat 2018 kan 
worden geoormerkt. Als blijkt dat de vrije ruimte lager is dan 2,2 miljoen euro, dan zal de 
oormerking naar beneden bijgesteld moeten worden. 

 
De heer Doorn (CU) meent dat het amendement ontraden zou moeten worden, omdat het anders 
geformuleerd zou moeten worden. 

 
Wethouder Rebel herhaalt dat het college het amendement van harte ondersteunt, maar hij wijst 
erop dat het kan zijn dat de oormerking naar beneden bijgesteld zal moeten worden. 
Het college heeft geen bezwaar tegen motie M2 over het Havenconcert van de VVD, mede 
namens CDA, PvdA en D66. Er is bereidheid om te onderzoeken of de incidentele subsidiering 
van het Havenconcert gedekt kan worden ten laste van de reeds beschikbare middelen en ook om 
in overleg te gaan met de organiserende stichting inzake financieringsmogelijkheden. Wel wordt 
erop gewezen dat de reserve toerisme destijds is ingesteld om de evenementen 2019-2022 hieruit 
te kunnen bekostigen. 

 
De heer Van Klink (VVD) wijst erop dat in deze motie niet wordt gesproken over de reserve kunst 
en cultuur. 

 
Wethouder Rebel stelt dat het college ook geen bezwaar heeft tegen motie M3, glasvezel in heel 
Huizen, ingediend door de VVD, mede namens CDA, D66, PvdA en Dorpsbelangen Huizen. 
Motie M4, de fietslaadpalen, ingediend door de CU, mede namens GL en Dorpsbelangen Huizen 
is in principe een goed initiatief, maar aan een dergelijke investering gaat wel de vraag vooraf of 
er vraag naar dergelijke oplaadpunten in de openbare ruimte is en waar. Een volgende vraag is of 
dit regionaal moet worden benaderd of dat dit kan worden beperkt tot Huizen. Welke 
maatschappelijke baten leveren fietslaadpalen op en hoe wordt de rol van de gemeente en de 
overheid gezien? Het college stelt voor om de behoefte aan fietslaadpalen middels een korte 
enquête te toetsen. De uitkomsten kunnen worden meegenomen in het mobiliteitsplan. Tot slot 
geeft de wethouder ter overweging mee waarom een fietsoplaadpunt uit het milieubudget gedekt 
zou moeten worden. 

 
Wethouder Verbeek noemt een paar voorbeelden waarmee Huizen innoverend is. In het Sociaal 
Domein is dit het interventieteam en het maatwerk dat wordt toegepast. In ICT is Huizen een 
voorloper. De manier waarop de belasting wordt geïnd is ook innovatief. Voor het overige loopt 
Huizen niet echt voorop. Ontwikkelingen worden in de gaten gehouden en hiervan wordt gebruik 
gemaakt als ze van toepassing zijn voor Huizen. 
In het kader van de verduurzaming van scholen zijn de tegenvallers genoemd bij het 
Erfgooierscollege en de Maria Montessorischool. Ontwikkelingen op de bouwmarkt en op het 
gebied van duurzaamheid gaan snel en zijn niet te voorspellen en hierom kan niet vooraf worden 
gegarandeerd dat er geen overschrijdingen zullen zijn. Het college zit er echter bovenop en alle 
overschrijdingen zullen aan de raad worden gemeld. 
Met betrekking tot de Bussumerweg is een goed bezochte informatieavond gehouden. Op dit 
moment wordt de variantenstudie uitgevoerd en de verwachting is dat deze aan het eind van het 
jaar gereed zal zijn. Aan de hand van de visie die hier uitkomt, zal worden bepaald hoe en op 
welke termijn iets kan worden gedaan aan de lanenstructuur. Dit zal worden gedaan in 
samenspraak met de participanten. 
Na de zomer zal in de commissie ABM over de ambtelijke cultuur worden gesproken waarbij ook 
de fraude en de integriteitskwestie aan de orde zal komen. 
De bestrijding van de berenklauw en de Japanse duizendknoop is in volle gang en ook het 
fonteinkruid blijft de volle aandacht houden. 
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In de begrotingsraad zal een voorstel worden voorgelegd met betrekking tot de 
onderhoudsbegroting als gevolg van de oplopende kosten in de bouwsector. 
Om vanwege de eikenprocessierups geen eiken meer te planten, gaat erg ver. In het bomenbeleid 
wordt gestreefd naar diversiteit. Over de bomen in de Naarderstraat is een mededeling gedaan en 
er wordt nu bekeken welke bomen hier teruggeplant zullen worden. 
Het college kan zich vinden in motie M1 van het CDA over het aanpassen van de regeling van het 
Fonds Historisch Onderzoek. Samen met het Huizer Museum en de Historische Kring zal worden 
bekeken hoe de aanpassing in de regeling kan worden opgenomen. 

 
Mevrouw Van den Berge (GL) heeft gevraagd of het college de mening deelt dat in de visie over 
toerisme een directe link behoort te liggen naar een versterkt Huizer Museum. 

 
Wethouder Verbeek noemt in dit kader CERT waarin portefeuillehouders samenwerken in hoe 
Huizen zo goed mogelijk op de kaart kan worden gezet. Hierbij wordt bekeken hoe toerisme 
hierop afgestemd kan worden. Op allerlei manieren wordt steeds geprobeerd om het Huizer 
Museum onder de aandacht te brengen. 

 
Wethouder Hoelscher erkent dat het wat betreft participatie wenselijk is om een bredere groep te 
betrekken. De planning was om in het derde of vierde kwartaal met een voorstel te komen voor 
gesprekken van de raad met inwoners. Een nieuw idee is om de raad in september of oktober een 
aantal vragen voor te leggen waarmee deze Huizen kan ingaan. De informatie die hiermee wordt 
opgehaald, wordt verwerkt in het voorstel dat in het eerste kwartaal 2020 naar de raad komt in het 
kader van de vaststelling van de Nota Burgerparticipatie. 

 
Mevrouw Rienstra (GL) vindt dit een goed idee, maar zij denkt dat moet worden voorkomen dat de 
raad de eigen omgeving interviewt. 

 
Wethouder Hoelscher zegt dat het de bedoeling is dat de raad buiten de gebaande paden treedt. 

 
De heer Doorn (CU) wijst erop dat het college eerst heeft toegezegd om in het eerste kwartaal 
2019 een gesprek te organiseren wat niet is gebeurd en vervolgens verschuift het college het 
initiatief naar de raad. 

 
Wethouder Hoelscher constateert naar aanleiding van een aantal bijeenkomsten dat deze altijd 
worden bezocht door dezelfde mensen. Hij hoopt dat de raad ook geïnteresseerd is in de mening 
van anderen die niet vaak worden gehoord. Bovendien was het gesprek gepland voor het laatste 
kwartaal van 2019. 
Zelfredzaamheid betekent voor dit college dat mensen met een hulpvraag in staat gesteld moeten 
worden om deze op een goede manier te formuleren. Nieuwe artikelen op de website worden 
allemaal getoetst aan het B1-niveau. Dit wordt ook meegenomen in het communicatieplan Sociaal 
Domein dat op 20 augustus a.s. in het college wordt behandeld. De Gooise Taalschool kan een 
subsidie indienen waarna er in regionaal verband over gesproken zal worden. 

 
Mevrouw Van den Berge (GL) heeft gevraagd of de wethouder op de hoogte is van de campagne 
‘Direct duidelijk’ en of het college zich hierbij zou willen aansluiten. 

 
Wethouder Hoelscher was hier persoonlijk niet van op de hoogte. Hij zal dit nagaan en komt hier 
bij de behandeling van het communicatieplan Sociaal Domein op terug. 
Aandacht voor de financiën bij aanbieders om te voorkomen dat privépersonen zich verrijken, 
wordt zeker meegenomen. Ook effectiviteit van behandelingen is een goed punt en hierbij zal 
goed gekeken moeten worden naar het vervangen van geen effectieve behandelingen door 
nieuwe behandelingen. 
Met betrekking tot doelgroepenvervoer heeft Huizen erop gewezen dat er eerst duidelijkheid moet 
zijn met betrekking tot de financiën voordat een besluit wordt genomen. 
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De burgemeester zal ingaan op (digitale) veiligheid. De wethouder wijst nog op de scholing op 
texting en grooming die op kosten van de gemeente aan alle middelbare scholen wordt 
aangeboden die dit inmiddels ook hebben geaccepteerd. 
Aandacht voor vrijwilligers is er uiteraard altijd. 
Ondersteuning voor ouders van VVE-kinderen bestaat in Huizen bij ’t Gilde en bij Versa. 
Taalmaatjes voor ouders om gelijke tred met hun kinderen te houden, is een mooi idee en dit zal 
de wethouder meenemen bij de ontwikkeling van het integratiebeleid vanaf 2021. 
De raad zou zelf het initiatief kunnen nemen voor een Festival van de Democratie in Huizen. De 
wethouder is benieuwd naar de financiën van een dergelijk idee. 
Met betrekking tot het Sociaal Domein wil dit college niet alleen op de winkel passen, maar wil 
zich inzetten voor betere zorg, dichterbij en goedkoper, onder andere door preventie. 
Het college betwijfelt het nut van frequenter rapporteren. Op dit moment wordt twee keer per jaar 
uitgebreid gerapporteerd. De regio is druk bezig met het op tijd leveren en het college is in hoge 
mate afhankelijk van de aanlevering van de cijfers. 
In de Nota Burgerparticipatie is een voorstel gedaan voor een Kinderburgemeester dat is 
behandeld in de commissie ABM. De raad had hier geen behoefte aan, omdat dit breder 
getrokken moest worden. 
De motie met betrekking tot het communicatieplan is prematuur, omdat dit plan in het derde 
kwartaal 2019 wordt verwacht. Het is de vraag of de Omrooper hiervoor het geschikte 
informatiekanaal is, omdat ook rekening gehouden moet worden met mensen die de (geschreven) 
taal niet machtig zijn. De wethouder adviseert om de motie in portefeuille te houden tot het 
moment waarop het communicatieplan wordt behandeld. 
Met betrekking tot het Thuishuis heeft de wethouder recent gesproken met de landelijke 
organisator. Er wordt onderzocht of een dergelijk initiatief in Huizen kan worden ontwikkeld. 

 
Mevrouw Van den Berge (GL) heeft verzocht om de teksten die nu al op B1-niveau zijn, te toetsen 
op toegankelijkheid. 

 
Wethouder Hoelscher zegt dat wordt gewerkt aan de toegankelijkheid van teksten. Hij zal het 
voorstel bespreken in de werkgroep met vertegenwoordigers van mensen met een beperking. 

 
De heer Bource (SGP) hoopt dat de wethouder ook een reactie wil geven op zijn bijdrage over 
Vitaal Vechtdal. 

 
Wethouder Hoelscher stelt dat er binnen het Sociaal Domein vele initiatieven zijn en hij zal de 
suggestie van de heer Bource hierin meenemen. 

 
De burgemeester beantwoordt vervolgens de aan hem geadresseerde vragen. 

 
Burgemeester Heldoorn bevestigt dat het belang van digitale veiligheid groot is. Wethouder Rebel 
en hij hebben recent een bijeenkomst bijgewoond waar een specialist op het gebied van 
cybercrime de gevaren van het MKB belichtte. Hierbij kwam bijvoorbeeld naar voren dat chantage 
van kleine bedrijven met grote bedragen plaatsvindt door het platleggen van hele systemen. Het 
blijkt heel gemakkelijk om slachtoffer te worden van internetcriminaliteit. Vanuit de politie is er veel 
aandacht voor de bestrijding van cybercriminaliteit. Zowel voor cybercrime als ondermijning geldt 
dat de regio Midden-Nederland hier ook veel aandacht aan besteedt. De raad kan altijd verzoeken 
om vertrouwelijk te worden bijgepraat over dit onderwerp. 
In Huizen is de belangstelling voor buurtpreventieverenigingen groot en dit is in het kader van het 
bevorderen van het veiligheidsgevoel belangrijk omdat communicatie een van de speerpunten is. 
De burgemeester kende het voorbeeld van de gemeente Zwijndrecht van de auto-kits niet en vindt 
dit een interessant idee. Hij zal uitzoeken welke mogelijkheden er zijn. 

 
De voorzitter schorst de vergadering voor fractieberaad. 
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De voorzitter heropent de vergadering voor de tweede termijn. 
 

Raad – tweede termijn 
 

Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) vindt het jammer dat het college de lijst van grote 
projecten niet oppakt en Leefbaar Huizen zal het daarom zelf organiseren. 
Leefbaar Huizen heeft ook de behoefte om in een aparte vergadering een inhoudelijk gesprek 
over de reserves aan te gaan. 
Leefbaar Huizen kan amendement 1, oormerking rekeningresultaat 2018, steunen maar ziet hierin 
graag dat verbetering van de haven prioriteit heeft. 
Met motie 1, aanpassen regeling Fonds Historisch Onderzoek, wordt ingestemd. 
Ook met motie 2, Havenconcert, wordt ingestemd. 
Leefbaar Huizen stemt in met motie 3, glasvezel in heel Huizen. 
Met motie 4, fietsoplaadpunten, wordt niet ingestemd. Op dit moment ziet Leefbaar Huizen geen 
noodzaak in het door de gemeente realiseren van oplaadpunten en gaat mee in het voorstel van 
het college om onderzoek naar de behoefte te doen. 
Motie 5, informatievoorziening sociale voorziening via Omrooper, is een sympathieke motie, maar 
op dit moment roept deze nog veel vragen op met betrekking tot de uitvoering ervan. Zo veel 
mogelijk mensen moeten worden bereikt, maar er moet ook worden voorkomen dat mensen 
worden overspoeld door informatie. Het voorstel zou daarom beter uitgewerkt moeten worden en 
breder getrokken moeten worden waarbij de website meegenomen moet worden. Leefbaar 
Huizen wacht het communicatieplan af. 
Leefbaar Huizen stemt niet in met motie 6 over de Kinderburgemeester. 

 
De heer Doorn (CU) vraagt waarom Leefbaar Huizen niet instemt met de laatste motie. 

 
Mevrouw Van der Kleij (Leefbaar Huizen) zegt dat de invulling nog te onduidelijk is en bovendien 
bij elke gemeente een andere is. Zij denkt dat onder andere eerst getoetst moet worden of de 
behoefte er is bij de jeugd. 

 
Mevrouw Rienstra (GL) stelt dat de inzet van het rendement van de reserves geen duurzame 
dekking geeft gezien de dalende rentes. GL gaat niet in op de uitnodiging van de wethouder voor 
een extra uitleg, wel wordt graag gebruik gemaakt van het voorstel van de heer Doorn om er als 
raad over te spreken. 
Wat betreft participatie wordt de raad zelf in positie gezet om hiermee aan de slag te gaan en GL 
nodigt de andere fracties uit om net als zijzelf huis-aan-huis-acties te houden, met name buiten de 
eigen wijk. 
De innovatie waarop GL heeft gedoeld is ruimte creëren voor mensen om vragen te stellen en om 
ervaringen en ideeën uit te wisselen. 
GL kan op hoofdlijnen instemmen met A1. Het voorbehoud betreft de concrete besteding op 
inhoud. 
M2 over historisch onderzoek is ondertekend door GL met de opmerking dat alleen wordt gedrukt 
wat een meerwaarde heeft ten opzichte van digitale mogelijkheden. 
Met de motie over het Havenconcert is GL akkoord hoewel zij de dekking wat vaag geformuleerd 
vindt. 
Met betrekking tot M3 inzake glasvezel wordt opgemerkt dat KPN deze tegenwoordig verzorgt. GL 
ziet het niet als een taak voor de gemeente, maar is ook niet tegen de motie. 
Inzake de fietsoplaadpunten uit motie 4 vindt GL het een goed voorstel om de behoefte hiervoor te 
peilen en het onderdeel te laten maken van het mobiliteitsplan. 
Het advies van de wethouder om M5 over voorzieningen via de Omrooper voorlopig in te trekken 
tot de behandeling van het communicatieplan wordt gevolgd. 

 
Mevrouw Van den Berge (GL) hoopt op een communicatieplan waarin aandacht is voor de 
kwetsbare groepen, zodat zij ook de goede sociale voorzieningen kunnen bereiken. 
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Ook GL vindt dat er ruim baan gemaakt moet worden voor een alternatieve woonvorm als het 
Thuishuis. 
Graag had zij een adequaat antwoord gekregen over de visie op het toerisme in relatie tot een 
versterkt Huizer Museum. 

 
De heer Rebel (CDA) bemerkte in de discussie over de reserves dat met betrekking tot de 
financiën het woord creativiteit meermaals is gebruikt. Over geld kan niet creatief worden 
nagedacht en het CDA verbindt financiën aan degelijkheid. 

 
De heer De Bruijn (Leefbaar Huizen) zegt dat deze degelijkheid er altijd voor heeft gezorgd dat er 
een ruime kas is en een goed beleid. Het vorige college heeft er echter “een financieel zooitje van 
gemaakt”. 

 
De heer Doorn (CU) vindt dat het vorige college buitengewoon verantwoord met financiën is 
omgegaan. In deze periode is heel veel geïnvesteerd en door bezuinigingen zijn de lasten niet 
opgelopen. 

 
De heer Rebel (CDA) sluit zich bij deze opmerking aan. 
Ook sluit hij zich aan bij de PvdA met betrekking tot de opmerkingen over ondermijning. 
De rechtmatigheidscontrole is een punt van aandacht. 
Over het voorstel van de wethouder dat de raad wordt ingezet voor de plannen van participatie is 
hij niet zeer positief. 
Naar aanleiding van de motie over de Kinderburgemeester stelt hij dat het van groot belang is om 
jongeren bij de politiek te betrekken. Met een Kinderburgemeester wordt echter niet één groep 
vertegenwoordigd. Het CDA zal deze motie niet steunen. 
De motie met betrekking tot de fietsoplaadpunten wordt niet gesteund, omdat elektrisch fietsen 
wordt gezien als onderdeel van het recreëren en het is de vraag of het uit het milieubeleid moet 
worden gefinancierd. 
De motie over de informatievoorziening via de Omlooper wordt niet gesteund, omdat de heer 
Rebel meent dat communicatie aan professionals moet worden overgelaten. 
De overige moties zijn mede-ingediend door het CDA. 

 
De heer Van der Pas (PvdA) is blij met de opmerkingen over de Kustvisie en de taalmaatjes. 
Met betrekking tot de participatie heeft de wethouder aangekondigd dat de raad een set van 
vragen zal krijgen om hiermee de wijken in te gaan. Misschien is het een idee om deze te 
gebruiken bij evenementen waar veel mensen bij elkaar komen en daarom is de vraag of het 
mogelijk is om de vragen ruim voor het einde van het evenementenseizoen te krijgen. 
De PvdA vindt het bouwen van betaalbare woningen heel belangrijk, maar is er nog niet helemaal 
zeker van of de bouw op de plaats van Silverdome het maximaal haalbare is. 
De wethouder heeft een persoonlijke afspraak aangeboden om de reserves toe te lichten, maar 
de vraag was om inwoners duidelijkheid over reserves te geven. Het voorstel van de heer Doorn 
om hier als raad over te spreken kan op instemming van de PvdA rekenen. 
M4 over de fietsoplaadpunten zal niet worden gesteund. De PvdA kan zich vinden in het voorstel 
van het college om eerst onderzoek te doen. 
M5 verzoekt de wethouder om de Omrooper mee te nemen in het communicatieplan ten behoeve 
van mensen die minder gericht zijn op de digitale media. 
De Kinderburgemeester die in M6 wordt voorgesteld, vindt de PvdA geen goed idee. Om jongeren 
meer bij politiek te betrekken, wordt eerder gedacht aan een jongerenpanel dat meer jongeren kan 
trekken. 

 
Mevrouw Prins (VVD) vraagt welke bedenkingen de PvdA heeft bij de Silverdome. 

 
De heer Van der Pas (PvdA) antwoordt dat deze liggen in de verplichtingen die voortvloeien uit 
het contract met de eigenaar. Het resultaat van de onderhandelingen is een aantal woningen voor 
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jongeren waarvoor de gemeente alsnog flinke kosten moet maken. De PvdA wil nog doorrekenen 
of dit een optimale situatie is. 

 
De heer Van Klink (VVD) heeft de term creatief investeren gebruikt om de zoeken naar 
mogelijkheden. 
Landelijke veranderingen in het Sociaal Domein hebben sterk stijgende kosten als gevolg. Het 
belang van de raad is om de controlerende functie uit te kunnen voeren en om grip te houden op 
de sterk stijgende kosten. 
De VVD is voorstander van een raadsbrede sessie voor het onderzoeken van de reserves. Het 
doel hiervan dient te zijn dat helder wordt welke keuzes de raad kan maken met de bijbehorende 
gevolgen en dat creatief, maar zorgvuldig wordt gezocht naar wat wel mogelijk is. 
Het antwoord over de stijgende kosten bij de scholen over hoge bouwkosten voelt als een blanco 
cheque. Welke toezegging kan de wethouder doen dat de kosten niet eindeloos blijven stijgen? 

 
Mevrouw Prins (VVD) voegt hieraan toe dat er de komende periode nog twee scholen worden 
aangepakt en het is niet wenselijk dat zich hier dezelfde ontwikkelingen voordoen. 

 
De heer Van Klink (VVD) vraagt wat er nu al is gebeurd ter verbetering van de ambtelijke 
organisatie. 
Het voorstel over het Thuishuis vindt de VVD sympathiek en het college wordt gevraagd dit mee 
te nemen in het onderzoek naar woningbouwlocaties. 
De voortgang van het proces met betrekking tot de acquisitieambtenaar is positief, maar er wordt 
benadrukt dat van een dergelijke functie resultaat wordt verwacht voor het vergroten van de 
levendigheid en bedrijvigheid van de hele gemeente. Bij een dorpsregelaar stelt de VVD zich iets 
anders voor. 
Inzake de motie over het Havenconcert is de VVD blij met het positieve antwoord hierop van het 
college. 
De VVD zal op dit moment de motie voor de fietsoplaadpunten niet steunen gezien de 
argumentatie van het college. 
De informatievoorziening via de Omrooper ziet de VVD graag opgenomen in een integraal 
communicatieplan. 
Een Kinderburgemeester is ook voor de VVD niet breed genoeg en zal daarom niet worden 
gesteund. 

 
Mevrouw Van Werven (D66) is akkoord met het voorstel om in een sessie over reserves te 
spreken. 
Zij heeft veel interessante ideeën gehoord van de CU en SGP over manieren waarop met de 
energietransitie omgegaan zou kunnen worden. 
A1 is mede door D66 ingediend, met de opmerking dat in het coalitieakkoord het woord cultuur 
wordt gebruikt en de motie wordt hieronder geschaard. 
Het advies van het college met betrekking tot de motie voor de fietsoplaadpunten wordt gedeeld. 
De motie over informatievoorziening is sympathiek, maar zij wacht graag eerst het voorstel van 
het college voor het communicatieplan af. 
D66 wil de politieke betrokkenheid van jongeren graag breder trekken dan een 
Kinderburgemeester.  

 
De heer Doorn (CU) ziet dat er flinke stappen zijn gemaakt in het Sociaal Domein en of deze 
voldoende zijn, zal blijken in de discussie over de jeugdzorg. 
Volksvertegenwoordigers hebben een taak in het betrekken van burgers, maar de manier waarop 
de wethouder zijn voorstel voor participatie vanavond bij de raad heeft neergelegd, vindt hij niet zo 
prettig. Het tegenvoorstel is om dit eerst met het college te bespreken. De CU zal hiervoor met 
een motie komen om dat nog dit najaar te doen en uiterlijk in het eerste kwartaal 2020 een 
voorstel te doen aan de raad voor burgerparticipatie. 
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Er blijkt brede steun voor de sessie over de reserves. Als initiatiefnemer zal de heer Doorn in 
samenwerking met de griffie met een voorstel komen. 
De punten van de CDA met betrekking tot zorgaanbieders zijn goed om mee te nemen. 
Taalmaatjes zijn belangrijk, maar er loopt een aantal initiatieven en het zou goed zijn om de 
diverse initiatieven aan elkaar te verbinden. 
Het is waardevol om te onderzoeken of Huizen iets kan doen met initiatieven als Vitaal Vechtdal 
en het Thuishuis. 
De CU zal niet instemmen met A1 over het rekeningresultaat 2018, omdat de coalitie hiermee het 
totale bedrag voor het eigen programma reserveert en er geen ruimte meer is voor andere 
initiatieven. 
Met het aanpassen van de regeling voor Historisch Onderzoek is de CU het niet eens. Enerzijds 
omdat er nog een aantal vragen is, anderzijds omdat door drukwerk het budget snel zal zijn 
verbruikt. 
De CU stemt wel in met de motie over het Havenconcert met de kanttekening dat evenals het 
voorgaande jaar het bedrag 2500 euro zal bedragen. 
Met de motie voor glasvezel zal de CU instemmen, met de opmerking dat het uiteindelijk een 
beslissing van de marktpartijen is. Wat de CU betreft, had dit onderwerp ook via commissievragen 
behandeld kunnen worden. 
M4, de fietsoplaadpunten, zal worden ingetrokken op basis van de toezegging van het college. Of 
dit gefaciliteerd zou moeten worden door de gemeente is vergelijkbaar met autolaadpunten. Als 
mensen voor woon-werkverkeer de auto verruilen voor de elektrische fiets is dit een 
milieuvriendelijk alternatief. Het zou uit de milieureserve bekostigd kunnen worden, maar dit zou 
even goed uit het toerismereserve kunnen zijn. 
M5, informatievoorziening via de Omrooper, zal ook niet in stemming worden gebracht zodat er 
ruimte is om dit in het communicatieplan op te nemen. 
M6, over de Kinderburgemeester, zal ook worden ingetrokken op basis van de reacties. Het lijkt 
de CU nog steeds een goede zaak om een kinderraad een boegbeeld te geven. 
Ter overweging geeft de CU het college mee om leges achteraf te heffen met verrekening van de 
energiebesparende maatregelen. 
De risicoparagraaf van de voorjaarsnota gaat alleen over het uittreden van Amsterdam en de 
provincie uit de GNR. Uit de jaarstukken blijkt echter hoe groot dit nadeel zal zijn. 
De CU kan met betrekking tot de voorjaarsnota instemmen met de punten 1 tot en met 3, met 
inachtneming van de kanttekening van de risicoparagraaf. De CU kan ook instemmen met punt 4. 
Met betrekking tot punt 5 geldt dat als uit de Cultuurnota geen duidelijke richting omtrent het 
museum komt, het college wordt verzocht om met het museum te overleggen over de wensen. 
Wat betreft de Gooise tram wordt ingestemd met het collegeadvies. 

 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) constateert dat er veel luisteraars zijn en deze zou zij 
graag ook zien. 
Dorpsbelangen Huizen zal de burgerparticipatie in de vorm van een enquête geen vorm geven, 
maar zal hier zelf invulling aan geven. 
Er wordt gehoor gegeven aan de oproep om te spreken over de reserves. 
Door A1, oormerking van het rekeningresultaat, te steunen, blijft er geen ruimte over voor nieuw 
beleid, eigen initiatieven van burgers en incidentele zaken. 
De motie over het Historische Fonds is gesteund, omdat vrijwilligers niet alles hoeven te 
bekostigen. 
De motie over het Havenconcert wordt niet gesteund, omdat de organisatie subsidie vraagt die het 
voorgaande jaar ook is verleend. 
Glasvezel voor de buitenwijken betreft een dure exploitatie met weinig abonnees. Wel zouden alle 
inwoners op glasvezel aangesloten moeten kunnen worden. 
Met betrekking tot de motie voor de fietsoplaadpunten stelt zij voor om ook ondernemers te 
betrekken, zodat meer oplaadpunten gerealiseerd kunnen worden. Toeristen moeten worden 
betrokken in het onderzoek, want zij zullen hier juist met name gebruik van gaan maken. 
De Kinderburgemeester is volgens Dorpsbelangen Huizen niet haalbaar. 
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Met betrekking tot de motie over de Omrooper doet mevrouw Rebel de suggestie voor een 
proefperiode van een jaar. 

 
De heer Bource (SGP) is positief over het voorstel van Leefbaar Huizen voor een lijst met grote 
projecten. 
Ook is hij het met GL eens dat de participatiegroep moet worden verbreed. 
De knelpunten die ontstaan door regels voor vrijwilligersorganisaties worden herkend. 
De SGP deelt het standpunt om voorzichtig om te gaan met de energietransitie en alle 
mogelijkheden te onderzoeken en hij heeft de wethouder dit ook horen bevestigen. 
Met betrekking tot het Huizer Museum is het belangrijk om een kostendrager te vinden of de 
gemeente zal het moeten betalen. 
Aan de sessie over de reserves neemt de SGP graag deel. Hij meent dat dit onderwerp het beste 
kan worden behandeld in de commissie ABM. 
Hij vertrouwt erop dat de gemeente actief werkt aan een betere interne beheersing naar 
aanleiding van de geconstateerde fraude. 
Dat toerisme geld zal kosten, is begrijpelijk. Voor het onderhoud van de beeldenroute moet een 
goede oplossing worden gevonden. 
Een e-bike voor het woon-werkverkeer in plaats van de auto is een goede oplossing. 
Het onder de aandacht brengen van Vitaal Vechtdal was meer dan een suggestie. 
A1 wordt niet gesteund, omdat het collegeprogramma ook niet is gesteund. 
De SGP steunt M1 over Historisch Onderzoek, maar hij pleit ervoor om het in de regels vooral 
gemakkelijk te houden voor vrijwilligers. 
M2 over het Havenconcert is heel sympathiek, maar er moet wel sprake zijn van cofinanciering. 
Omdat hierover niet wordt gesproken, kan de SGP de motie niet steunen. 
Met betrekking tot M3 inzake glasvezel noemt de heer Bource het sympathiek om met de partij die 
dit realiseert in overleg te treden om tot een oplossing te komen. 

 
De voorzitter geeft wethouder Hoelscher de gelegenheid om op de ingediende motie (M7) van de 
CU te reageren. 

 
Wethouder Hoelscher heeft aangegeven dat het plan voor burgerparticipatie is om na de zomer 
met een voorstel richting de raad te komen. In de notitie van januari jl. is al toegezegd dat er in het 
eerste kwartaal 2020 een voorstel aan de raad zal worden gedaan. Hij wijst er verder op dat het 
geen voorstel van het college was om het eerste kwartaal van 2019 een gesprek met de raad te 
hebben, maar het ging om gesprekken die de raad met de inwoners en organisaties van Huizen 
zou hebben. 

 
De voorzitter deelt mee dat de punten 4.1, 4.2 en 4.3 in stemming worden gebracht. 
Besluitvorming over 4.4. vindt plaats in de raad van 31 oktober 2019. 

 
4.1 Meerjarenonderhoudsplanning 2019 t/m 2023 voor Infrastructuur en Rioolexploitatie 

Conform voorstel besloten. 
 
4.2 Voorjaarsnota 2019 

Namens het CDA en mede namens de fracties van VVD, D66 en PvdA is een amendement (A1) 
ingediend. Het amendement behelst de volgende wijziging van het voorgestelde besluit: 
 
aan beslispunt 4 van het voorstel wordt het volgende toegevoegd:  “…met dien verstande dat 
binnen de egalisatiereserve een bedrag van € 2.298.749 wordt geoormerkt voor de realisering van 
het collegeprogramma.". 
 
Het amendement wordt in meerderheid, met 20 stemmen voor en 5 tegen, aangenomen. De 
fracties van VVD, CDA, D66, PvdA, GroenLinks, en Leefbaar Huizen stemmen voor. De fracties 
van Dorpsbelangen Huizen, ChristenUnie en SGP stemmen tegen. 
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De heer Doorn (CU) zal na wijziging van het voorstel door het aangenomen amendement wel 
kunnen instemmen met de voorjaarsnota, met uitzondering van punt 4. 

 
Mevrouw Rebel (Dorpsbelangen Huizen) sluit zich hierbij aan. 

 
De heer Bource (SGP) sluit zich hier ook bij aan. 

 
Met inachtneming van het aangenomen amendement A1, wordt vervolgens in meerderheid 
conform het gewijzigde besloten met 20 stemmen voor en 5 tegen. De fracties van VVD, CDA, 
D66, PvdA, GroenLinks, en Leefbaar Huizen stemmen voor. De fracties van Dorpsbelangen 
Huizen, ChristenUnie en SGP stemmen tegen beslispunt 4. 

 
4.3 Rapportage “Protocol Grote Projecten” 

De rapportage wordt ter kennisgeving aangenomen. 
 

Besluitvorming over de ingediende moties 
 

• Motie M1 betreffende “Aanpassen regeling Fonds historisch onderzoek” 
De motie is ingediend door de heer R.H. Rebel (CDA) namens zijn fractie en mede namens de 
fracties van VVD, Dorpsbelangen Huizen, D66, PvdA en GroenLinks. De motie behelst de 
volgende opdracht aan het college: 
o de “Subsidieregeling onkostenvergoeding vrijwilligers historisch onderzoek Huizen” zodanig 

aan te passen dat drukkosten ook (deels) vergoed kunnen worden; 
o in het kader van het uit te brengen voorstel ook te onderzoeken of in de subsidieregeling 

opgenomen kan worden dat, bij verstrekking van een (gedeeltelijke) tegemoetkoming in de 
drukkosten, de opbrengst van het drukwerk, wanneer dat tegen betaling wordt verspreid, ten 
goede moet komen aan het doel van de subsidieregeling, te weten: het stimuleren van 
vrijwillig onderzoek, en als dit mogelijk blijkt dit mee te nemen in het voorstel tot aanpassing 
van de subsidieregeling. 

 
De heer Doorn (CU) zal conform een eerdere toelichting niet instemmen met M1, maar vindt deze 
wel sympathiek. 

 
De motie wordt in meerderheid, met 23 stemmen voor en 2 tegen, aangenomen. De fracties van 
VVD, Dorpsbelangen Huizen, CDA, D66, PvdA, GroenLinks, Leefbaar Huizen en SGP stemmen 
voor de motie. De fractie van de ChristenUnie stemt tegen. 

 
• Motie M2 betreffende “Havenconcert” 
De motie is ingediend door de heer J. Bartlema (VVD) namens de VVD-fractie en mede namens 
de fracties van CDA, D66 en PvdA. De motie behelst de volgende opdracht aan het college: 
o te onderzoeken of de incidentele subsidiëring van het Havenconcert gedekt kan worden ten 

laste van reeds beschikbare middelen, zoals bijvoorbeeld de reserve toerisme, evenementen 
of nieuwe initiatieven; 

o in nadrukkelijk overleg te treden met de Stichting Huizer Havendag om alle (financiële) 
mogelijkheden te onderzoeken om de continuering van het Havenconcert voor 2020 te 
realiseren;  

o de raad hierover in de begrotingsraadsvergadering van 31 oktober a.s. een voorstel voor te 
leggen;  

 
De heer Bource (SGP) vindt het een sympathieke motie en een heel mooi initiatief. De SGP kan 
echter niet instemmen zonder dat er sprake is van cofinanciering. 

 



 

 

 
  
Datum: 23-07-19      Blad: 22 

 

 

De heer Van Klink (VVD) wijst erop dat in het dictum wordt aangegeven in nadrukkelijk overleg te 
treden met de Stichting Huizer Havendag om alle financiële mogelijkheden te onderzoeken met 
als doel wat de heer Bource beoogt. 

 
De motie wordt in meerderheid, met 22 stemmen voor en 3 tegen, aangenomen. De fracties van 
VVD, CDA, D66 PvdA, GroenLinks, Leefbaar Huizen en ChristenUnie stemmen voor. De fracties 
van Dorpsbelangen Huizen en SGP stemmen tegen. 

 
• Motie M3 betreffende “glasvezel in heel Huizen” 
De motie is ingediend door mevrouw J.H. Prins (VVD) namens de VVD-fractie en mede namens 
de fracties van Dorpsbelangen Huizen, CDA, D66 en PvdA. De motie behelst de volgende 
opdracht aan het college: 
o in overleg te treden met de Reggefiber over de mogelijkheden om het bestaande 

glasvezelnetwerk uit te breiden tot heel Huizen; 
o de commissie Fysiek Domein uiterlijk in haar vergadering van 26 november 2019 te infomeren 

over de uitkomsten van dit overleg; 
 

De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
 

• Motie M4 betreffende “fiets oplaadpunten” 
De motie is ingediend door de heer W. Doorn (ChristenUnie) namens de fractie van ChristenUnie 
en mede namens de fracties van Dorpsbelangen Huizen en GroenLinks De motie behelst de 
volgende opdracht aan het college: 
o de raad in zijn begrotingsraadsvergadering van 31 oktober 2019 een voorstel aan te bieden 

voor een eenmalige investering in oplaadpunten voor elektrische fietsen op centrale punten in 
Huizen; 

o deze investering te dekken uit de reserve Milieubeleid tot een maximum van €20.000; 
 

De motie wordt door de indienende fracties ingetrokken. 
 

• Motie M5 betreffende “informatievoorziening sociale voorzieningen via Omrooper” 
De motie is ingediend door de heer W. Doorn (ChristenUnie) namens de fractie van ChristenUnie. 
De motie behelst de volgende opdracht aan het college: 
o per direct via de Omrooper wekelijks informatie op te nemen over (een van) de mogelijkheden, 

regelingen en voorzieningen van de gemeente Huizen in het sociaal domein en dit in woord 
en beeld zo eenvoudig en toegankelijk mogelijk vorm te geven, 

 
De motie wordt door de indienende fractie ingetrokken. 

 
• Motie M6 betreffende “werven Huizer kinderburgemeester” 
De motie is ingediend door de heer W. Doorn (ChristenUnie) namens de fractie van ChristenUnie 
en mede namens de fractie van GroenLinks. De motie behelst de volgende opdracht aan het 
college: 
o overeenkomstig de uitgangspunten voor burgerparticipatie over te gaan tot de werving van 

een kinderburgemeester voor Huizen, 
 

De motie wordt door de indienende fracties ingetrokken. 
 

• Motie M7 betreffende “burgerparticipatie”   
De motie is ingediend door de heer W. Doorn (ChristenUnie) namens de fractie van ChristenUnie. 
De motie behelst de volgende opdracht aan het college: 
o uiterlijk dit najaar in overleg te gaan met de raad over het vorm en inhoud geven aan 

burgerparticipatie in vervolg op de bespreking in de commissie ABM van 24 januari jl.; 
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o uiterlijk 1e kwartaal 2020 een voorstel aan de raad te doen voor burgerparticipatie, 
 

De motie wordt met 17 stemmen tegen en 8 voor verworpen. De fracties van VVD, Dorpsbelangen 
Huizen, CDA, D66, PvdA en SGP stemmen tegen de motie. De fracties van GroenLinks, Leefbaar 
Huizen en ChristenUnie stemmen voor. 

 
Sluiting 

De voorzitter verzoekt om een moment van stilte en sluit de vergadering om 22.55 uur. 
 
 
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 26 september 2019 
 
 
De voorzitter,     De raadsgriffier, 


